
Bestyrelsesmøde d. 11/10 2022 
 
Deltagere: 
Finn, Jørgen, Carsten, Jan og Bjarne 
 
 
Dagsorden: 

1. Valg af referent 
2. Godkendelse af referat 24/5-22 
3. Meddelelser 
4. Status på cafégrupperne 
5. 50 års jubilæumsudstilling (hvor er vi i processen?) 
6. Nøglesystemet (har vi fået alle med? Eller skal der gøres mere?) 
7. Ansøgning om medlemskab (jeg har forwarded mail fra ansøgeren) 
8. Samarbejde med andre klubber (Opfordring fra Peder - Halsnæs) 
9. Medlemskab SDF? 
10. Næste møde 

 
 
 

1. Valg af referent 
Carsten 

 
2. Godkendelse af referat fra 24/5-22 

Udestående punkter: 
Udsmykning af lokalet – Jørgen har en løsning til tavler til medlemmernes billeder Jørgen/Finn 
tager det videre 
Billeder af medlemmerne skal opdateres, Jørgen tager den op igen. 
Opfølgning på Cafegrupperne, Bjarne prøver at holde dem i ørene. 

 
3. Meddelelser 

Vi forsøger at få nogle til at deltage i RN bedømmelsen d. 26/10 
 

4. Status på cafégrupperne 
Cafégruppe 2 har valgt at aflyse møde d. 18/10 pga. efterårsferie. En fototur som lagde op til denne 
aften, blev også aflyst. Finn vil kontakte gruppen, om det var muligt at gennemføre turen alligevel, 
da emnet er spændende. 

 
5. 50 års jubilæumsudstilling (hvor er vi i processen?) 

Finn har sendt en mail d. 5/10-22 om der er brug for deltagere til projektgruppen. Han har ikke 
modtaget et svar fra nogen. Finn siger noget til mødet 11/10-22. Vi har behov for afklaring senest i 
midten af november. 

 
6. Nøglesystemet (har vi fået alle med? Eller skal der gøres mere?) 

Vi har oplevet visse begyndervanskeligheder med alarmen på skolen. Jørgen holder kontakt med 
skolen. Opstår der noget problem skal man kontakte Jørgen. 

 
7. Ansøgning om medlemskab (jeg har forwarded mail fra ansøgeren) 



Jan kontakter den nye ansøger og invitere ham til et introduktionsmøde med bestyrelsen. 
 

8. Samarbejde med andre klubber (Opfordring fra Peder - Halsnæs) 
Vi kan evt. invitere, når vi har en ekstern foredragsholder. 
Vi kan tage et møde med deres bestyrelse, og se hvordan vi tænker samarbejdet. Vi aftaler et møde 
med Peder d. 8/11, når er her som fotodommer. 

 
9. Medlemskab SDF? 

Vi er blevet opfordret til endnu en gang at overveje klubmedlemsskab i SDF. Vi kan ikke se at 
situationen har ændret sig. Vi fastholder derfor vores beslutning om ikke at være klubmedlem i 
SDF. 

 
10. Næste møde 

22/11-22 kl. 17:00 


